
   

Type vraag:  Vraag om uitleg 

Van:  Benjamin Dalle 

Datum van indiening:  20/11/2024 

___________________________________________________________________________ 

Aan:  Elke Van den Brandt 

Bevoegdheden:  collegevoorzitter bevoegd voor Begroting, Welzijn, Gezondheid, Gezin en 

Stedelijk beleid 

___________________________________________________________________________ 

Onderwerp:  Buitenschoolse opvang van de VGC in Brussel. 

 

Mevrouw de Collegevoorzitter, 

De toegankelijkheid van de buitenschoolse opvang is essentieel voor ontwikkelingskansen van 

kinderen. Kwaliteitsvolle opvang stimuleert de ontwikkeling van het kind en biedt kinderen 

die opgroeien in een gezin waar geen Nederlands gesproken wordt, extra kansen om het 

Nederlands aan te leren. Ook voor ouders is het bijzonder belangrijk om met een gerust hart 

beroep te kunnen doen op buitenschoolse opvang, en een balans te vinden tussen werk en 

gezin. 

Op vandaag is het naschools aanbod in Brussel zeer versnipperd. Het decreet buitenschoolse 

opvang en activiteiten (BOA) zet in op transversale samenwerking en lokale regie om het 

aanbod overzichtelijker en toegankelijker te maken. Het decreet voorziet voor de 

implementatie in een lange transitieperiode van 2021 tot en met 2025. Deze periode is 

ondertussen voor een groot stuk voorbij, en pas eind vorig jaar formuleerde het College een 

missie en doelstellingen voor toekomstige buitenschoolse opvang in Brussel. Terwijl nog geen 

implementatieplan voorligt, heeft het College wel besloten tot de aanwerving van drie extra 

VGC-ambtenaren, verspreid binnen verschillende diensten. In dit kader stel ik u graag 

volgende vragen: 

 Het Collegebesluit van 21 december 2023 vermeldt de start, vanaf januari 2024, van 

‘een oefening rond inplanting en spreiding van bestaande en toekomstige 

buitenschoolse opvang’. Hoe ver staat de administratie op vandaag met deze 

oefening? Op welke manier en op basis van welke criteria wordt de inplanting en 

spreiding van de opvang gemonitord? 

 Het College besloot middelen te verdelen door ze verder te ‘versnipperen’ over de 

bevoegdheidsdomeinen Welzijn, Onderwijs, Jeugd. Waarnaar zijn deze middelen 

concreet gegaan? Hoeveel plaatsen in initiatieven buitenschoolse opvang (IBO) zijn er 

concreet bijgekomen sinds het BOA-decreet in werking is getreden? 



   

 Het uitblijven van een concreet implementatieplan en het financieel groeipad bij het 

BOA-decreet zorgt voor heel wat onrust in het werkveld en de betrokken actoren slaan 

alarm. Initiatiefnemers hebben geen garantie dat ze na 2026 hun werking zullen 

kunnen verderzetten. Hoe ver staat u met de voorbereiding van de implementatie 

zodat betrokken actoren zich kunnen aanpassen en de continuïteit van hun werking 

kunnen verzekeren? Heeft het College in het kader hiervan reeds contact gehad met 

de bestaande actoren? Welk overleg pleegt u hieromtrent? 

 
Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 

Benjamin Dalle 

 

 


